
ЧРЕЗ 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - РУСЕ 

ДО 

ПНЧО МИЛКОВ 

КМЕТ НА ОБЩИНА РУСЕ 

ПИТАНЕ 

От Биляна Иванова - общински съветник 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИЛКОВ, 

лолукено ха  

Към мен се обърнаха граждани, които ежедневно посещават Централен 

кооперативен пазар в гр. Русе, накодящ се на бул. „Цар Освободител" № 113. 
Същите са сериозно обезпокоени от състоянието на тротоара пред пазара, както 

по булеварда, така и по протежението на ул. Шипка. Поставените по целия 

тротоар плочки са изцяло компроментирани и преминаването по тях е силно 

затруднено. Особена трудност изпитват гражданите, придвижващи се с помощта 

на инвалидни колички, както и майките с малки деца. 

Предвид изложеното моля да получа отговор на следните въпроси: 

1. Обшина Русе предвижда ли извършването на ремонт на тротоара пред 

Централен кооперативен пазар - гр. Русе с оглед привеждането му в 

състояние, отговарящо на изискванията за достьпност на градската 

среда? 

2. Ако да, кога би следвало ремонrьт да започне и в какъв срок се очаква 

да бъде завършен? 

Желая да получа отговор на поставените въпроси както писмено, така и 

устно на предстоящата сесия на Общински съвет - Русе, която ще се проведе на 

18.05.2023 година. ? 

С уважение, 

Биляна Иванова t 
Общински съветник 

в Общински сьвет - Русе 


